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درمکتب امام

اگرماندهبودبهاسلامسیلیمیزد
یک گروهی که با اسلام و روحانیت اسلام سر سخت مخالف بودند. از اولش 

هم مخالف بودند. اولش هم وقتی که مرحوم آیت الله کاشانی دید که اینها خلاف 

دارند می کنند و صحبت کرد، اینها ]این [ کار کردند ]که [ یک سگی را نزدیک مجلس 

عینک به آن زدند و اسمش را »آیت الله« گذاشتند! این در زمان آن]محمد مصدق[ 

بود که اینها فخر می کنند به وجود او. او هم مُسلِم نبود. من در آن روز در منزل 

یکی از علمای تهران بودم که این خبر را شــنیدم ]...[ من به آن آقا عرض کردم که 

این دیگر مخالفت با شــخص نیست؛ این سیلی خواهد خورد. و طولی نکشید که 

سیلی را خورد. و اگر مانده بود سیلی بر اسلام می زد.
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اشتباهی سوار قطار انقلاب شده بودید
خط عوض کردید!
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سرویسسیاسی-
هادی غفاری در گفت و گو با روزنامه زنجیره ای قانون ســخنانی را بر زبان آورده اســت که بررســی تک تک آن ها 

نشان دهنده خلاف گویی آشکار وی می باشد.
غفاری در این مصاحبه گفته است: »بعد از رحلت امام خمینی)ره( پیاده کردن بعضی افراد از قطار انقلاب آغاز شد 

و بنده را به زور از این قطار پیاده کردند. بعد از فوت امام خمیني)ره( آرام آرام مرگ سیاسی ما فرارسید.«
وی همچنین در بخش دیگری از این مصاحبه می گوید: »هیچ وقت تفنگ، تریبون و صدای بلند قدرت نیاورده و 

حتی زور و قدرت هم اقبال عمومی نمی آورد.«
درباره اظهارات هادی غفاری نکاتی وجود دارد که به صورت اختصار بدان می پردازیم، نخســت آنکه چه کســی به 

زور از قطار انقلاب پیاده شده است؟! 
بهمن ماه 1392 هادی غفاری در مصاحبه با ماهنامه نسیم بیداری گفته بود: »نکته بسیار زیبایی که آقای بازرگان 
داشــت و آن روزهــا همه ما غافل بودیــم و من امروز آن را می فهمم این بود که آقای بــازرگان آینده را می دید اما ما 
نمی توانستیم آن را ببینیم. آقای بازرگان آن موقع خیلی تلاش می کرد که ما آینده را هم ببینیم و دایره دیدمان را وسیع 
کنیم ولی ما آن موقع آن قدر امام در ذهنمان بزرگ بود که البته هنوز هم همان قدر بزرگ اســت که حتی از ذهنمان 

نمی گذشت که ایشان روزی فوت خواهد کرد چه برسد به اینکه فکر کنیم بعد از امام چه خواهد شد.«
چنان که از این مصاحبه مشــخص می شــود پس از فوت امام خمینی )ره( امثال هادی غفاری از قطار انقلاب خود 
پیاده شده و به اردوگاه نهضت آزادی و سران آن پیوستند که امام خمینی بنیانگذار انقلاب در نامه به محتشمی پور وزیر 
کشــور وقت و از دوســتان هادی غفاری درباره آنان نوشته بودند: »پرونده این نهضت و همین طور عملکرد آن در دولت 
موقت اول انقلاب شهادت می دهد که نهضت به اصطلاح آزادی طرفدار جدی وابستگی کشور ایران به آمریکا است، و در 
این باره از هیچ کوششی فروگذار نکرده است، و حمل به صحت اگر داشته باشد، آن است که شاید آمریکای جهانخوار 
را، که هرچه بدبختی ملت مظلوم ایران و سایر ملت های تحت سلطه او دارند از ستمکاری اوست، بهتر از شوروی ملحد 

می دانند. و این از اشتباهات آنها است.«
امــام خمینــی )ره( در این نامه همچنین تاکید کرده بودند: »در هر صورت، به حســب این پرونده های قطور و نیز 
ملاقات های مکرر اعضای نهضت، چه در منازل خودشــان و چه در ســفارت آمریکا و به حسب آنچه من مشاهده کردم 
از انحرافــات آنهــا، که اگر خدای متعال عنایت نفرموده بود و مدتی در حکومت موقت باقی مانده بودند ملتهای مظلوم 
بویژه ملت عزیز ما اکنون در زیر چنگال آمریکا و مستشــاران او دســت و پا می زدند و اســلام عزیز چنان سیلی از این 
ستمکاران می خورد که قرن ها سر بلند نمی کرد، و به حسب امور بسیار دیگر، نهضت به اصطلاح آزادی صلاحیت برای 
هیچ امری از امور دولتی یا قانونگذاری یا قضایی را ندارند، و ضرر آنها، به اعتبار آنکه متظاهر به اسلام هستند و با این 
حربه جوانان عزیز ما را منحرف خواهند کرد و نیز با دخالت بی مورد در تفسیر قرآن کریم و احادیث شریفه و تاویل های 
جاهلانه موجب فســاد عظیم ممکن است بشوند، از ضرر گروهک های دیگر، حتی منافقین این فرزندان عزیز مهندس 

بازرگان، بیشتر و بالاتر است.«
این همه نشان می دهد که هادی غفاری پس از رحلت امام خمینی)ره( به حقانیت آن چه که مخالفین راه و خط 
امام می گفتند و می نوشتند و عمل می کردند رسیده بود و طبیعتا خود از قطار انقلاب پیاد شده و کسی او را مجبور به 
این کار نکرده بود. هر چند که اگر واقع بینانه و با توجه به ســخنان این روزهای هادی غفاری به ماجرا نگاه کنیم باید 
بگوئیم: »هادی غفاری به اشــتباه ســوار قطار انقلاب شده بود و وســط راه زمانی که گمان کرد راه را اشتباهی می رود 

پیاده شده و خط عوض کرد.«

از تهدید به ترور نمایندگان مخالف در صحن علنی
 تا مخالفت با تفنگ و زور!

هادی غفاری همچنین در این مصاحبه علیه زور و تفنگ و مشروعیت نیاوردن این ابزار سخن گفته است، فارغ از 
اینکه کسی امروز معتقد به این نیست که زور مشروعیت می آورد کافی است به بخشی از اظهارات هادی غفاری در نیمه 
شــب 19 اســفند 1358 در مقابل لانه جاسوسی اشاره کنیم که گفته بود: »در مجلس اگر نماینده ای خلاف خط امام 
عمل کند او را ترور خواهیم کرد زیرا برادران ما جانبازی های زیادی کرده اند و گروه های زیادی جان خود را از دســت 

داده و یا شکنجه شده اند تا این انقلاب صورت گرفت، ما دنباله رو آنها خواهیم بود.«
غفاری زمانی نمایندگان مخالف را در صحن علنی مجلس تهدید به ترور می کرد و امروز از این سخن می گوید که 

زور و خشونت مشروعیت نمی آورد! 
درباره باقی صحبت های هادی غفاری نیز گفتنی بسیار فراوان است که در این مجال فرصت پرداختن به آن ها نیست 

ولی از او می خواهیم که به گذشته و حال خود نگاهی از سر دقت بیندازد.

چند شغله بودن برای شما هم بد است آقای زیباکلام!
روزنامه شــرق در یادداشــتی به قلم یکی از اساتید دانشگاه تهران به موضوع اخراج صادق زیباکلام از دانشگاه آزاد 
پرداخته و نوشت:»به عنوان یک عضو تمام وقت دانشگاه تهران، باور دارم و خوب می دانم که چندشغله بودن آفت بزرگی 
در کشــور ماست و هرکســی در هر رده ای چنین رفتاری داشته باشد، حتی اگر غیرقانونی نباشد، کاری خلاف مصالح 

جامعه انجام داده و قطعا با اصلاح طلبی میانه ای ندارد«.
در ادامه این یادداشت آمده است:»معتقدم اگر بناست عضو هیئت علمی کار اجرائی انجام دهد، یا باید کاملا خود 
را به دستگاه جدید منتقل کند یا از شغل دانشگاهی خود مرخصی بدون حقوق بگیرد و حقوق خود را از محل جدید 
دریافت کند...یک عضو تمام وقت دانشگاه تهران موظف است همه پنج روز کاری هفته تا ٤٠ ساعت سر کارش حضور 
داشــته باشد. به خصوص برای یک فعال اجتماعی مانند آقای زیباکلام که مرتب در رسانه ها و شبکه های اجتماعی هم 
فعال اند...داشتن یک شغل تمام وقت آن هم در دانشگاه بزرگی مانند دانشگاه تهران، به  اندازه کافی از ایشان وقت می گیرد 

و اگر در دانشگاه آزاد نیمه وقت باشند، یا از کار دانشگاه تهران می زنند یا عکس آن«.
گفتنی اســت صادق زیباکلام که اســتاد تمام وقت دانشگاه تهران است همزمان با دانشگاه آزاد همکاری می کرد و 
از این دانشگاه حقوق می گرفت، حضور تمام وقت او در رسانه ها و سخنرانی های وی در اقصی نقاط کشور و همچنین 
جمع کردن پول در حساب شخصی به عنوان کمک به زلزله زده ها و در عمل انجام ندادن هیچ کاری این شائبه و سوال 
را به وجود می آورد که او چگونه به وظیفه اصلی خود یعنی تدریس تمام وقت در دانشگاه تهران نیز می رسد و می پردازد 
سوالی که روزنامه شرق نیز آن را مطرح کرده است، هر چند که تدریس اساتید لیبرالی مانند صادق زیباکلام در دانشگاه 

تهران نیز حاصلی جز به انحراف کشاندن دانشجویانی که دل به سخنان او بسته اند نداشته و ندارد.

ماله کشی اصلاح طلبانه!
روزنامه اعتماد تیتر یک شماره دیروز خود را به موضوع اظهارات اسحاق جهانگیری، معاون اول دولت پیرامون دهه 

شصتی ها اختصاص داده است.
نکته جالب توجه آن است که حتی در این موضوع نیز روزنامه طیف موسوم به اصلاح طلب منتقدان را مقصر جلوه 
می دهد: »روز جمعه حساب رسمي خبرگزاري فارس در شبکه اجتماعي توییتر تصاویري منقطع شده پخش کرد که 
در آن اسحاق جهانگیري مي گوید دهه شصتي ها هرکجا پا مي گذارند مشکل ایجاد مي شود. انتشار منقطع صحبت هاي 

جهانگیري منجر به شکل گیري هجمه عظیم علیه او در شبکه هاي اجتماعي شد«.
این گزارش در ادامه نوشته: »اما واقعیت چه بود؟ جهانگیري در این سخنراني اظهار کرد: »اینکه دهه شصتي ها با 
ورود به هر مرحله از زندگي شان با مشکلات زیادي مواجه شدند ناشي از آینده نگر نبودن مسئولان بود.« جهانگیري در 
این سخنراني... نسبت به سیاست هاي افزایش جمعیتي در دهه شصت انتقاد کرده و روي سخنانش متولدین این دهه 
نبوده اند بلکه جهانگیري در این سخنراني مسئولان وقت را مخاطب قرار داده است که بدون آینده نگري و برنامه ریزي 

مناسب مشکلات بسیار زیادي را براي این نسل که موسوم به نسل سوخته هستند پدید آورده اند.«
توجیه تقطیع شدن هم برای خودش حکایتی دارد! گویا این واژه بهترین توجیه برای اظهارات نادرست است. عین 
اظهارات جهانگیری این بود:»دهه شــصتی ها هر کجا پا می گذارند مشکل ایجاد می کنند. این متولدین دهه شصت در 
هر مقطعی به هر موضوعی که ورود پیدا می کنند آنجا مشکل ایجاد می کنند...« در این جملات معاون اول دولت نگفته 
»دهه شصتی ها به هر مقطعی که می رسند دچار مشکل می شوند« بلکه از این فعل استفاده شده است: »مشکل ایجاد 

می کنند« یعنی دهه شصتی ها مشکل ایجاد می کنند و نه احیانا بی تدبیری و آینده نگر نبودن مسئولان. 
توجیه روزنامه مدعی اصلاح طلبی در این مورد هم مضحک است و هم تاسف بار. مضحک از آن باب که تصور کرده اند 
ســخنان معاون اول یک متن هنری اســت که نیاز دارد آن را برای ملت تفسیر کنند و احیانا مردم نیز معنای کلمات و 
عبارات را نمی فهمند. و تاسف بار به دلیل آنکه کار رسانه ماله کشیدن بر اظهارات یا عملکرد نادرست مدیران و مسئولان 
نیســت هرچند اگر همپالگی میانشان مشهود و آشــکار باشد. ضمن آنکه اعتراض جهانگیری به کدام مسئولان است؟ 

جهانگیری خود از ابتدای انقلاب تاکنون مناصب مهمی را در اختیار داشته است.

برجام موشکی، خیانت به منافع ملی
روزنامه ایران دیروز در ســرمقاله خود نوشــت: »فرانســه اینک در گفت وگوهای خود با آمریکا و ایران درمورد 
برجــام و موضوعات منطقه ای و موشــکی، نقش رهبری اتحادیه اروپا را ایفا می کنــد، ضمن اینکه اروپایی ها هم به 
شــدت مشــغول لابی در واشنگتن برای حفظ برجام هستند. آقای لودریان، وزیر خارجه فرانسه در سفر به تهران در 
مورد چهار شــرط ترامپ برای تغییر برجام و موضوعات منطقه ای با مقامات ایران  گفت وگو خواهد کرد...اگر دســت 
ماکرون از گفت وگوهای اروپا با ایران بویژه گفت وگوهای لودریان در تهران پر باشد، ممکن است بتواند کاخ سفید را 

در تصمیمات پیش رو تعدیل کند.«
ایران در مطلبی دیگر نوشت: »بی تردید به جریان انداختن گفت و گوها پیرامون فعالیت های موشکی و نقش آفرینی 
منطقه ای ایران که با وجود مراودات معمول زیر ســایه اختلاف بر ســر مســائل خاورمیانه از هیچ تلاشی برای حل این 

بحران ها فروگذار نمی کند، می تواند مقدمه ای باشد که دولتمردان آمریکایی را به  ماندن در برجام ترغیب کند.«
توافق هســته ای محدودیت هایش برای ما و امتیازاتش برای غرب رقم خورد و اینطور هم نیست که حامیان دولت 
از خسارت محض برجام بی اطلاع باشند. از همان ابتدا هم منتقدان و کارشناسان هشدار می دادند که موضوع هسته ای 
بهانه است و حریف پس از دستیابی به هدفش در زمینه فعالیت های هسته ای ایران، موضوعات دیگری مانند توانمندی 
موشــکی، حقوق بشــر و ... را پیش می کشد. این پیش بینی ها امروز محقق شده و طرف مقابل به دنبال محدود و حتی 
نابود کردن توانمندی موشکی و نفوذ منطقه ای ایران است. در چنین شرایطی همصدایی افراطیون مدعی اصلاحات و 
تریبون های حامی دولت با دشمن و کوبیدن بر طبل مذاکره، منشأ و ریشه ای  جز سوء نیت و خیانت به منافع ملی دارد؟

گریبان چاک کردن برای جاسوسان و جار زدن گفت وگوی ملی
روزنامه ایران دیروز در یادداشــتی به قلم مشــاور رئیس جمهور در امور اقوام و اقلیت های دینی و مذهبی نوشــت: 
»گفت و گوی ملی، تابو نیســت بلکه تضمین کننده منافع و اقتدار ملی اســت و با رجوع به آن، امنیت کشور، آسایش و 

آرامش عمومی و امید به آینده واکسینه و تضمین می شود.«
نویسنده این مطلب چند روز پیش گفت وگویی با همین روزنامه درباره کاووس سید امامی داشت و مدعی شد که 
مرجع تشخیص جاسوسی تنها وزارت اطلاعات است. در شرایطی که سید امامی و عده ای دیگر در پوشش فعالیت های 
محیط زیســت به جاسوسی و انتقال اطلاعات مراکز موشکی و هسته ای کشورمان به بیگانه اهتمام داشتند، هوشیاری 
سازمان اطلاعات سپاه منجر به برملاشدن این توطئه و دستگیری عوامل آلوده آن شد اما افراطیون مدعی اصلاح طلبی 
و مشــاور رئیس جمهــور در امور اقوام که وزیر اطلاعات دولت اصلاحــات نیز بود، به جای حمایت از این اقدام، اینگونه 
سعی داشتند فضا را غبارآلود و در روند رسیدگی به آن تشکیک و شبهه ایجاد کنند. کاری که کاملا در تضاد با منافع 

و مصالح کشور بود. به نظر شما با این طیف می توان گفت وگو کرد؟

بقیهازصفحه2
روحانی از تورم، رشد، اشتغال و میزان سرمایه گذاری 
به عنوان شــاخص های اصلی اقتصاد نام برد و اظهار 
داشت: در بخش  اشتغال تعداد افرادی که شاغل هستند 
از 21/3 میلیون نفر در سال 92 به 23/3 میلیون نفر 
افزایش یافته و این به معنای آن است که در سال های 
اخیر بیش از 2 میلیون شــغل خالص در کشور ایجاد 
شــده و سالانه 5٠٠ هزار نفر به طور متوسط  اشتغال 

خالص ایجاد شده است.
رئیس جمهور با بیان اینکه در همه شاخص های 
اقتصادی قدم های خوبی برداشــته شــده، گفت: در 
زمینه اشــتغال، صنعت، کشاورزی و اجرای طرح های 

مهم در کشور، بانک ها نقشی محوری دارند.
سخنان رئیس جمهور در رابطه با رشد اقتصادی، 
ارائه آمار و ارقامی که نشــان دهنده خروج کشــور از 
رکود اســت و همچین کنترل تورم نشان می دهد که 
ظاهرا روحانی در کشــوری غیر از ایران زندگی کرده 
و مسئولیتی غیر از ریاســت جمهوری ملت ایران را 

بر عهده  دارند!
روحانی 15 مرداد 1392 و در آغاز دوران ریاست 
جمهوری گفته بود: معیار تورم، جیب مردم اســت نه 
بانــک مرکزی و مرکز آمار و امــروز با نادیده گرفتن 
اعتراضــات به حق مردم به وضعیت بد معیشــتی و 
اقتصادی مدام به آمار و ارقام مختلف استناد می کند 
که همه نشان می دهند مردم در  اشتباه هستند، تورمی 
وجود ندارد، از رکود خارج شــده ایم و رشد اقتصادی 
ایران در دنیا اول اســت و در یک کلام همه چیز آرام 
است و مردم در نهایت خوشبختی زندگی می گذرانند!

روابطمانبادنیابهترشده!
روحانی با بیان اینکه در طول 3 الی ٤ سال گذشته، 
 روابط مان با دنیا بهتر از گذشته شده است، افزود: به 
واســطه تلاش بانک مرکزی و سایر بانک ها امروز در 
زمینه روابط با بانک هــای خارجی، بانک های عامل، 
رابط های کارگزاری و ال سی ها، شرایط بهتری نسبت 
به گذشته داریم که البته هنوز مطلوب و کامل نیست 

و باید تلاش بیشتری انجام شود.
رئیس جمهور با تأکید بر اینکه دولت مصمم است 
این مسیر را ادامه داده و اعتماد بانک های جهانی باید 
نسبت به بانک های ما بیشتر شود، افزود: میزان سرمایه 
یک بانک، کفایت سرمایه، انضباط در بانک و ترازنامه 
شــفاف از جمله مواردی است که می تواند در افزایش 
اعتماد و گسترش روابط بانک های خارجی با بانک های 
ما تأثیرگذار باشد که دولت در این راستا سه لایحه در 
زمینه مبارزه با پولشویی، مسایل مالی تروریسم و اصلاح 
برخی مواد قانونی به مجلس ارایه کرده که تصویب این 
لوایح می تواند دیدگاه جهانی را نســبت به بانک های 
داخلی و روند پولی و مالی در داخل کشور تغییر دهد.
روحانی با تأکید بر اینکه امروز اعتماد بانک های 
جهانی به بانک های داخلی نتیجه ســرمایه و ترازنامه 
شفاف است، گفت:  مطمئناً کار با شفافیت به نفع ماست 
و اگر کسی فکر می کند که اقدامات بدون شفافیت به 
نفع او خواهد بود، قطعاً این نفعی کوتاه مدت است چرا 
که نفع بلندمدت همه ما در شفافیت و در نظر گرفتن 

منافع ملی است.
رئیس جمهور با بیان اینکه امروز یکی از مشکلات 
سیســتم بانکداری ما این اســت که در طول سا های 

گذشته نسبت به بانکداری جهانی عقب افتادگی داریم 
و باید خود را هر چه سریع تر با آیین نامه ها و مقررات 
روز بانکداری دنیا ســازگار کنیم،  ادامه داد: امروز یک 
قدم از آن لیســت سیاه در مقررات و قوانین بانکی و 

مالی فاصله گرفته ایم.
روحانی با بیان اینکه شــرایط امروز ما در زمینه 
ریسک اقتصادی بهتر از قبل شده و پیشرفت داشته ایم، 
گفت: با هر معیاری که بخواهیم در نظر بگیریم، امروز 
وضع بانک ها در کشور بهتر از گذشته است و به همان 
نسبت اعتماد مردم به بانک ها باید بیشتر و روابط بانک ها 

با دنیا سهل تر و گسترده تر باشد.
رئیس جمهور با  اشاره به اینکه در دنیای امروز بدون 
ارتباط با جهان نمی شود امور بانکی و مالی را به خوبی 
انجام داد، افزود: البته به صورت گرانقیمت می توانیم 
همه کار انجام دهیم اما اگر می خواهیم منابعی ارزان 
در اختیار داشــته و از امکانــات و منابع مالی دنیا به 
خوبی استفاده کنیم، باید در راستای افزایش اعتماد 

تلاش کنیم.
روحانی در این بخش از سخنان خود نیز از بهبود 
روابط ایران با جهان در طول چند ســال قبل سخن 
می گوید ولی اشــاره ای به رویداد تلخی که اخیرا خبر 
آن به رسانه ها منتشر شد نمی کند که فرودگاه آلمان 
در اقدامــی توهین آمیز از ترس تحریم های آمریکا، از 
سوخت رسانی به هواپیمای وزیر خارجه ایران خودداری 

کرده است!
در مــورد روابــط بانکی کشــور با جهــان نیز 
رئیس جمهــور علی رغم تصریحات مکرر مســئولین 
دولتی مبنی بر اینکه تحریم های بانکی همچنان سر 

جای خود باقی است می گوید: »امروز در زمینه روابط با 
بانک های خارجی، بانک های عامل، رابط های کارگزاری 

و ال سی ها، شرایط بهتری نسبت به گذشته داریم«!
در این رابطه وزیر نفت چندی پیش در پاسخ به 
این سؤال که مگر قرار نبود مشکل نقل و انتقال پول 
در برخی کشــورها از جمله چین و کره بعد از برجام 
حل شود و یا اینکه دو سال فرصت کمی برای تحقق 
این موضوع بوده اســت؟ پاسخ داد: مشکل این پول ها 
ربطی به برجام ندارد. اینها مربوط به تحریم ها یا اقدامات 

محدودکننده آمریکاست!
وی در ادامه بــا این ادعا که »الان از نظر قانونی 
هیچ بانکی یا شرکتی برای کار با ما ممنوعیت ندارد«، 
گفت: اما برخی بانک ها سهام آمریکایی دارند و با ما کار 
نمی کنند، برخی دیگر هم هستند که سهام آمریکایی 
ندارند ولی مبادلات دلاری آنها زیاد اســت و ریسک 

نمی کنند با ایران کار کنند.
زنگنه تصریح کرده بود: شک نکنید که در مسائل 
بانکی هنوز گیر داریم. از قول من بنویســید که ما در 
مســائل بانکی گیر داریم، البته این موضوع ربطی به 

برجام ندارد و مربوط به بقیه مسائل است!
مشخص نیست زمانی که این مشکلات سرجای 
خود باقی است و برجام نیز نتوانسته مشکلی را حل کند 
و اصولا نیز به برجام ربطی نداشته که مشکلات بانکی 
کشور را حل کند چرا در سال های گذشته تا این میزان 
برخی به بزک کردن برجام پرداخته و رئیس جمهور نیز 
در فضایی جداگانه از حقیقت های موجود کشور از ریشه 
مشکلات را کتمان کرده و می گوید روابط بانکی شرایط 

بهتری نسبت به گذشته را تجربه می کند؟!

درادامهاهانتهایقبلی

حسن روحانی: مخالفان دولت كم عقلند!

تمرین اقدامات ضدانقلابی 
در دانشگاه تهران

با پیروزی »انقلاب اســلامی ایران« که بزرگ ترین رویداد قرن اخیر و بر هم 
زننده هژمونی نظام سلطه بر ملت های مستضعف و مدعی شیوه جدید حکمرانی 
در جهان شــرقی-غربی بوده است، مراکز متعدد پژوهشی-آکادمیک در آمریکا و 
اسرائیل و... مختص به تحقیق در ابعاد و جوانب مختلف این انقلاب تاسیس شد و 
این نهادها با پشتوانه امپراتوری رسانه ای، با اختصاص بودجه های کلان به تحلیل 
و تحقیق درخصوص شــناخت نقاط قوت و ضعف انقلاب و توطئه روزانه علیه آن 
مشغول شــدند. این در حالی بود که در دانشگاه های جمهوری اسلامی ایران که 
خود مهد انقلاب است خلاء وجود یک مرکز علمی آموزشی- پژوهشی که به طور 
خاص بر روی این مسئله - تمرکز نموده و در ابعاد ایجابی و سلبی به تربیت نیرو 

و تولید ادبیات بپردازد احساس می شد.
در سال 1386 و با حمایت رئیس  وقت دانشگاه تهران – مرحوم آیت ا... عمید 
زنجانی-، ایجاد »مرکز مطالعات عالی انقلاب اســلامی« به تصویب هیئت امنای 
دانشگاه رسید که مطابق اساسنامه آن، مرکز یاد شده یک مرکز آموزشی و پژوهشی 
مستقل نوع 1 )زیر نظر هیئت امنا، دارای بودجه و هیئت علمی مستقل و متکی 
بر جذب و آموزش دانشجو در زمینه های بین رشته ای مرتبط با انقلاب اسلامی( 
و دارای دو گروه »اندیشه سیاسی در اسلام« و »مطالعات انقلاب اسلامی« است. 
سرپرستی مرکز برعهده دکتر فیروز اصلانی قرار گرفت. حقوق دان و عضو هیئت 
علمی دانشکده حقوق و علوم سیاسی که ار ابتدای انقلاب در عرصه های عملی و 
نظری به مبارزه با جریانات ضد انقلاب در دانشــگاه پرداخته بود تا جایی که اگر 
وی نبود چه بسا چند کاووس سید امامی دیگر از دل دانشگاه ظهور می نمود. لذا 
از ســال 1393 که مرکز موفق به اخذ موافقت شورای گسترش وزارت علوم برای 
برگزاری دوره کارشناسی ارشد گردید انواع کارشکنی مدیریت دانشگاه تهران در 
برابر تنها مرکز آموزشی انقلاب اسلامی در دانشگاه های کشور ازجمله ممانعت از 
جذب دانشــجوی کارشناسی ارشد، ممانعت از جذب هیئت علمی )مانند همسر 
شهید رضایی نژاد-شهید هسته ای-( و به کارگیری بورسیه های مرکز، عدم صدور 
احکام معاون مرکز، مدیران گروه و اعضای شورای سیاستگذاری مرکز )رئیس مرکز 
بر اساس اختیارات قانونی طی نامه مورخ 1395/٠8/٠7 آقایان دکتر حجت الاسلام 
حمید پارسا نیا، محمد حسن صادقی مقدم، حسین کچویان، مصطفی ملکوتیان و 
فضل ا... موسوی را به ریاست دانشگاه معرفی نمود تا دو نفر را منصوب نماید که 
ایــن اتفاق رخ نداد(، آغاز گردید. اما براندازی مرکز انقلاب امری نبود که صرفا با 
اقدامات سخت ممکن باشد. مرکز انقلاب را باید با انقلابی ها نابود کرد. پس مذاکرات 
با مسئولان دانشکده معارف-که از سوی مسئولان وقت نهاد رهبری دانشگاه ایجاد 
گردیده بود- آغاز گردید و آنان – مانند دایه مهربان تر از مادر- متقاعد شدند بین 
امکان نابودی مرکز و تنزل آن از یک مرکز آموزشی مستقل به مرکز پژوهشی زیر 
مجموعه دانشکده مدیریت دومی را انتخاب کنند. لذا به طور مخفیانه و غیر قانونی 
)مطابق اساسنامه لازم الاجرای مرکز، هرگونه »تغییر و اصلاح مواد« اساسنامه و 
نیز »انحلال مرکز« تنها به ابتکار و پیشنهاد شورای سیاستگذاری مرکز و تصویب 
هیئت امنا و نه شخص و نهاد دیگری ممکن بود( اساسنامه )بخوانید قانون اساسی( 
مرکــز بر روی کاغذ تغییر یافت و با واسطه اشــخاص ظاهرالصلاح از رئیس  مرکز 
خواســته شــد زیر بار امضای آن برود. بدیهی بود که رئیس  مرکز –که از ابتدا به 
درخواســت خود از دریافت حق مدیریت انصراف داده بود- این روند غیرقانونی را 
نپذیرد هرچند برای کناره گیری در صورت عدم تعرض به اســتقلال مرکز اعلام 
آمادگی نمود لکن آنان گرچه این امر را مطلوب می دانستند اما جز با از بین بردن 
استقلال مرکز انقلاب اسلامی به چیز دیگر راضی نمی شدند. با این حال چون ایام 
انتخابات ریاست جمهوری نزدیک بود در عین ادامه تضییقات )بخوانید تحریم ها( 
که می توانســت مرکز را به ناکارآمدی متهم نماید، از اصرار بر این کار خودداری 
شــد. اما بلافاصله پس از انتخابات، مجددا فشارها برای تغییر مرکز آغاز شد. این 
بار از حربه درگیر کردن انقلابی با انقلابی اســتفاده شــد: برای شــریک نمودن 
همه در نابودی مرکز، چندین دانشــکده و نیز نهاد رهبری به عنوان عضو شورای 
سیاستگذاری تعیین شد و در عین حال امکان جذب دانشجو و هیئت علمی تمام 
وقت منتفی و پیشــنهاد تعیین رئیس مرکز از شــورای سیاستگذاری منتزع و بر 
عهده رئیس  دانشکده معارف و حکم رئیس  دانشگاه قرار داده شد. در آستانه دهه 
فجر 1396 و همگام با اغتشاشات ضد انقلاب در دانشگاه و به دنبال امتناع مجدد 
رئیس مرکز از »گفت وگو« با »کدخدا« های دانشگاه، اساسنامه در »هیئت رئیسه« و 
نه »هیئت امنا« تصویب گردید و برای تکمیل پازل، فردی با سوابق خوب انقلابی 
به ریاست مرکز برگزیده شد تا دهان منتقدان و دلواپسان و مراجع نظارتی بسته 
شود و هر اعتراضی به نام مخالفت با »روزآمدی« در نطفه خفه شود؛ ادبیاتی که 
در جوابیه دانشــگاه تهران به خبر ویژه 2٠ و 25 کیهان به کار رفته اما زمانی که 
کیهان با اســتدلال و منطق آن را پاســخ داد، سکوت دانشگاه را به دنبال داشت. 
سکوت دانشگاه دلیل مهمی داشت چرا که در سایه همراهی یا سکوت مسئولان 
نهاد رهبری در دانشگاه و مرکز، هیچ یک از نامه نگاری های رئیس حقوقدان مرکز 
به مراجع بازرســی قوه قضائیه و سایر مراجع ذی ربط مبنی بر تخلفات مدیریت 
دانشگاه و غیرقانونی بودن تغییر اساسنامه )به دلایل حقوقی متعدد( تا کنون به 
نتیجه نرسیده است تا بار دیگر قدرت بلامنازع قوه مجریه در کشور به اثبات برسد! 
در پاسخ به این پرسش احتمالی مخاطبان که وقتی مهم ترین مراکز تحقیقاتی و 
هسته ای تعطیل شده اند، تعطیل یک مرکز دانشگاهی چه اهمیتی دارد؟ باید گفت 
براندازی نرم از همین مقولات آغاز می شــود: تعطیل مراکز آموزش علوم اسلامی. 

اصلا مگر علوم اسلامی هم داریم؟!
احمدحقگو

رئیسکمیتهامدادامــامخمینی)ره(در
دیدارباگروهیازنمایندگانازتوافقاینکمیته
باوزارتراهوشهرسازیبرایساخت50هزار

واحدمسکنمهرخبرداد.
به گزارش خانه ملت پرویز فتاح رئیس کمیته امداد 
امام خمینی)ره( دیروز در جلسه فراکسیون نمایندگان 
ولایی اظهار داشت: 5 سال است که در قانون اجازه داده 
شــده تا این کمیته به جامعه هدف خود وام پرداخت 
کند، امسال در تبصره ها 3 هزار میلیارد آمده به کمیته 
امداد اختصاص داده شده که اگر این روال در گذشته 

نیز پیگیری می شد، اکنون وضعیت فرق می کرد.
وی افزود: کمیته امداد نگاهی حمایتی دارد و 18 
مورد خدمت در آن ارائه می شود که یکی از آنها موضوع 
معیشت است. در زمینه بهداشت و درمان نیز ورود کرده 
که ٤٠٠ میلیارد تومان در این حوزه پرداخت شده است 
و مسکن می سازد که هر واحد تا 7٠ میلیون هزینه دارد.

فتاح با بیان اینکــه 7٠ هزار مورد جهیزیه برای 
جامعه هدف کمیته امداد تعیین شده است، بیان کرد: 
در بین افراد تحت پوشش، نرخ ازدواج از متوسط جامعه 
بیشتر و طلاق از متوسط جامعه کمتر است. همچنین 
عدم وصول وام هایی که به افراد تحت پوشش کمیته 
امداد پرداخت شــده کمتر از 2 درصد است که نشان 
می دهد این جامعه اقســاط وام های خود را پرداخت 

می کند.
رئیس کمیته امــداد با بیان اینکه در تبصره 1٤ 
قانون، ٤ هزار میلیارد با عنوان مستمری تعیین شده بود 
که دولت 9 ماه آن را به حساب یارانه ها واریز و به افراد 
تحت پوشش کمیته امداد پرداخت کرد، اظهار داشت: 
کمیته امداد در دی ماه این مستمری را به افراد تحت 
پوشش پرداخت کرد همچنین یارانه افراد تحت پوشش 
کمیته امداد را ما به صورت متمرکز پرداخت می کنیم.
وی با بیان اینکه با وزارت مســکن توافق کردیم 
تا 5٠ هزار واحد از مســکن مهرها را ما بسازیم، بیان 
کرد: اگر موفق شویم 3٠ هزار از این واحدها را تکمیل 
کنیم عدد بزرگی خواهــد بود که وام بلاعوض نیز از 

دولت دریافت نمی کنیم.
فتاح از افزایش 5٠ درصدی تمایل افراد برای تحت 
پوشش قرار گرفتن کمیته امداد خبر داد و گفت: مقرر 
شده تا به 1٤٠ هزار نفر وام بدهیم ولی به سرعت رها 
نمی کنیم بلکه حمایت های لازم انجام می شود تا بتوانند 

امور خود را پیش ببرند.
وی افزود: اگر صدهزار نفر از اعضای تحت پوشش 
کمیته امداد به توانایی برای اداره امور خود برسند و از 
تحت پوشش کمیته امداد خارج شوند، به همین اندازه یا 
بیشتر تقاضا برای تحت پوشش قرار دادن چتر حمایتی 

کمیته امداد را شاهد خواهیم بود.
فتاح بــا بیان اینکه در منابع مردمی محدودیتی 
برای مســائل مالی شبیه آنچه که درخصوص بودجه 
وجود دارد را نداریم، افزود: به هر یتیم 1٤5 هزار تومان 
پرداخت می شود و این مبلغ برای ایتام تهران 32٠ هزار 
تومان است، زیرا مردم این مبالغ را پرداخت می کنند.
وی تصریح کرد: 77٠ هزار یتیم زیر 18 ســال، 
3٠٠ هــزار دانش آموز، 7٠ هزار دانشــجو، 3٠ هزار 
خانواده هایی که سرپرست آنها در زندان است و بیماران 
سرطانی و صعب العلاج نیز از جمله اقشاری هستند که 
تحت پوشش کمیته امداد هستند. لازم است بیمه ها را 
توسعه دهیم، هر چند 23٠ میلیارد تومان برای بیمه 
اجتماعی در نظر گرفته شده، ولی برای منفعت مردم 

باید این موضوع تقویت شود.
اعلامرضایت240نمایندهمجلس

ازفعالیتهایکمیتهامداد
2٤٠ نماینده مجلس شورای اسلامی نیز دیروز با 
صدور بیانیه ای با اشاره به سالروز تأسیس کمیته امداد 
امام خمینی با تجلیل از جامعه نگری مدیران این نهاد 
برای رفع نیازهای مددجویان از فعالیت های آن اعلام 

رضایت کردند.
در بخشــی از این بیانیه آمده است: کمیته امداد 
بــه تعبیر مقام معظــم رهبری، یک نهــاد اصیل و 
ضروری برای انقلاب و جامعه اســلامی و مسئولیت و 
رسالت خدمت رسانی به ضعیف ترین و در عین حال، 

شــریف ترین آحاد جامعه را بر عهــده دارد. این نهاد 
مقدس با تحت حمایت قرار دادن بیش از سه میلیون 
نفر مددجوی دائم و دو میلیون نفر نیازمندان موردی، 
بزرگترین نهاد حمایتی کشــور اســت. تنوع و تعدد 
سرفصل های خدمت رسانی به خانواده های تحت حمایت 
بالغ بر 35 سرفصل می باشد که حکایت از جامع نگری 

مدیران این نهاد دارد.
این بیانیه می افزاید : در آستانه چهاردهم اسفند و 
سالروز تأسیس نهاد مقدس کمیته امداد، ما نمایندگان 
مجلس با علم و آگاهی از شــرایط کنونی کشــور و 
مشکلات عدیده اقشــار نیازمند و محروم جامعه، از 
خدمات رسانی و عملکرد این نهاد در اقصی نقاط کشور 
رضایت کامل داشته و بر حمایت از طرح ها و برنامه ها و 

افزایش اعتبار آن توسط دولت تأکید می نماییم.
مجلسسوالصادقیازوزیرکشورراواردندانست
نمایندگان مجلس سوال محمود صادقی از وزیر 
کشور را درباره واگذاری املاک شهرداری تهران وارد 

ندانستند.
نمایندگان ملت در جریان سوال محمود صادقی 
و 15 نماینــده مجلــس از عبدالرضا رحمانی فضلی 
وزیر کشور درباره علت تعلل وزارت کشور در بررسی 
واگذاری املاک شهرداری تهران از پاسخ های رحمانی 

فضلی قانع شدند. 
بر این اساس،  وکلای ملت با 7٠ رأی موافق، 12٤ 
رأی مخالف و 1٠ رأی ممتنع از مجموع 217 نماینده 
حاضر در جلســه سوال محمود صادقی از وزیر کشور 

را وارد ندانستند.
وزیر کشــور در توضیحات خود با اشاره به اینکه 
شــهرداری ها مســتقیماً تحت نظارت دستگاه های 
حاکمیتــی قرار ندارند، اظهار داشــت: مــا در دیوان 
محاسبات نیز این بحث را داشتیم و امروز هم در وزارت 
کشور با آن مواجهیم؛ چراکه من به عنوان وزیر کشور، 
حکم شهردار را امضا می کنم اما پس ازآن هیچ نقشی 

در صدور دستورالعمل ها و یا عزل وی ندارم.
وی افزود: این موضوع به ویژه در مورد شهرداری 

تهران ناشــی از اختیاراتی اســت که قانون گذار به او 
می دهد. ازاین رو شــهرداری تهران یک شــهرداری 
مســتثنی است و بخشــی از همین اختیارات وزارت 
کشــور در قبال شهرداری ها به خود شهرداری تهران 

واگذار شده است.
وزیر کشور تصریح کرد: باید محدودیت های وزارت 

کشور را نسبت به شهرداری تهران مدنظر قرار داد.
مصوباتوطرحهایوصولی

مجلس به دولت اجازه داد کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید به ریاست استاندار در استان ها تشکیل دهد.

نماینــدگان همچنین مقرر کردنــد که تمامی 
اشخاص حقیقی و حقوقی برخوردار از امتیازات کارگروه 
رفع موانع تولید حق خرید تمام یا بخشی از شرکت های 

قابل واگذاری سازمان خصوصی سازی را ندارند.
خبر دیگر این که مجلسی ها به بررسی یک فوریتی 
طرح دربرگیری بندهای قانون برنامه ششم درباره همه 

ایثارگران رأی دادند.
همچنین در جلســه علنی دیروز طرح تشــدید 
مجازات اسیدپاشــی و حمایت از بزه دیدگان ناشی از 

آن اعلام وصول شد.
سید حسین نقوی حسینی نماینده ورامین نیز طی 
تذکری شفاهی با یادآوری جمعیت تهران چهار میلیونی 
استان تهران گفت: 5 سال از دولت گذشته است، اما 
یک سفر استانی به این شهرستان ها انجام نشده است.

نقوی حسینی با اشاره به سفرهای استانی روسای 
جمهور سابق گفت: با اهانتی که رئیس جمهور امروز به 
منتقدان کردند ما می ترسیم انتقاد کنیم، چون ایشان 
هر بار به منتقدان توهین می کنند. در سطح ریاست 

جمهوری نیست که به منتقدان اهانت کند.
خبر دیگر این که 52 نفر از نمایندگان در تذکری 
به رئیس جمهور خواستار اجرای مصوبه شورای عالی 
اداری در مورد کاهش 8 ساله سن مدیران کشور شدند.
از ســوی دیگر جمعی از خانواده شهدای حادثه 
تروریســتی مجلس صبح دیروز در مجلس شــورای 

اسلامی حضور یافتند.

فتاحدرجلسهایبانمایندگاناعلامکرد

توافق كمیته امداد با وزارت راه و شهرسازی 
برای ساخت ۵۰ هزار مسکن مهر

نگاه

عضوکمیســیونقضاییمجلسشورای
اسلامیبابیاناینکهاجرایطرح»اعادهاموال
نامشــروع«ازمصادیقمبارزهعلنیبافساد
اســت،گفت:بیشاز100نمایندهاینطرحرا

امضاکردهاند.
محمدعلی پورمختار در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 
در همدان اظهار داشت: برخی افراد در سال های گذشته 
از جایگاه و موقعیت شغلی خود سوء استفاده و مال و 
مکنتی را جمع آوری کرده اند که نمی تواند ناشــی از 

فعالیت عادی یا حقوق و مزایای دریافتی باشد.
وی افزود: اگر ایــن دارایی ها از مصادیق دخالت 
در معاونت دولتی نبوده و حاصل تلاش ســالم فرد یا 
ارث خانوادگی بوده ایراد ندارد، اما اموال و دارایی های 
8٠٠ میلیــاردی و هزار میلیــارد تومانی برخی افراد 

جای سؤال دارد.
نماینــده مردم بهــار و کبودرآهنگ در مجلس 
شورای اسلامی با  اشــاره به اینکه بر اساس اصل ٤9 
قانون اساسی، اموالی که از راه غیرقانونی یا نامشروع به 
دست آمده باید شناسایی شود و به بیت المال بازگردد، 
بیان کرد: مجلس در حال پیگیری بحث مقابله با فساد 
است و هرچند موافقان طرح »اعاده اموال نامشروع« 
در ابتدا کم بــود، اما اکنون بیش از 1٠٠ نماینده آن 

را امضا کرده اند.
پورمختار اعلام کرد: ابتدا باید موارد مشکوک 
شناســایی شــود و پس از جمع بندی اطلاعات و 
بررســی مقدماتی از صاحب اموال درباره مقدار و 
چگونگی آن ســؤال می شود و در صورت نداشتن 
توضیح قانع کننده، پرونده برای رســیدگی به قوه 
قضائیه منعکس و درصورت اثبات، حکم به مصادره 

اموال می شود.
وی تصریح کرد: طرح »اعاده اموال نامشروع« شامل 
مسئولان هر سه قوا و حتی خود مجلسی ها نیز می شود 
و وضعیت اموال افرادی که در دوره های مختلف مسئول 
بوده و اکنون بازنشست شده یا کناره گیری کرده اند نیز 

بررسی می شود.
پورمختار تأکید کرد: مقابله جدی با فساد و افرادی 
که از جایگاه خود سوء استفاده کرده و مالی را به وسیله 
رانت یا از راه های نامشروع به دست آورده اند از مطالبات 

اصلی مردم است.
وی ابراز کرد: البته اموال نامشروع همه گیر نیست 
و تعداد کمی از مسئولان دارای چنین اموالی هستند، 
اما همین تعداد کم نیز موجب نارضایتی مردم شــده 
و اجــرای طرح »اعاده اموال نامشــروع« از مصادیق 
مبارزه علنی با فســاد است که پس از تأیید مجلس 

باید اجرا شود.
نماینده مردم ســمنان، سرخه و مهدی شهر هم 
گفت : طرح اعاده اموال نا مشروع مسئولان از حقوق 

نجومی، رانت ها و باند بازی ها جلوگیری می کند.
احمد همتی با  اشــاره به لزوم توجه به مطالبات 
مردم اظهار داشت: دو اصل ٤2 و 1٤9 در قانون اساسی 
برای کنترل اموال مسئولان وجود دارد که قبل و بعد از 
آغاز خدمت مسئولان در پست و جایگاه های مختلف 

بررسی می شود.
وی با  اشــاره به اینکه مصوباتی مشابه این طرح 
در راســتای اجرای اصل ٤2 و 1٤9 قانون اساسی در 
مجلس هفتم و بعدازآن داشــتیم یادآور شد: تاکنون 
هیچ یک از این مصوبات اجرایی نشــده و نتیجه ای به 

دست نیامده است.
نماینده مردم ســمنان، ســرخه و مهدی شهر با 
بیان اینکه با اجرای این طرح اموال مســئولان سابق 
به  ویژه مســئولان ارشد کشــوری مورد بررسی قرار 
می گیرد تصریح کرد: تمامی اموال نامشروع مسئولان 
که حقوق مردم اســت پس از اثبات نامشروع بودن به 

بیت المال بازمی گردد.
وی شفاف سازی اموال و درآمدهای مسئولان را از 

مهم ترین مزایای اجرای این طرح دانست.

پورمختار:

بیش از  ۱۰۰ نماینده طرح »اعاده اموال نامشروع« را امضا كرده اند 

مفســرقرآنکریمبابیاناینکهقبلاز
اینکهدیگرانبگویندبرجــامخطرداردما
بهاینهاگفتیم،گفت:منچندســالقبلکه
مسئولینامورخارجهآمدهبودندیکدیداري
داشتند،بهاینآقایانگفتمکهوقتيبهاین
جمع حواستان ميدهید آمریکایيهادست
باشد،انگشتهایتانرابشمارید.گفتماینها

بههیچوجهقابلاعتمادنیستند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی اسراء، این مرجع 
تقلید در جلسه درس تفســیر خود که در مسجد 
اعظم قم برگزار شــد، گفت: خداوند فرمود کســي 
که کاري با شما ندارد، فقط کافر است، رابطه تان را 
حفظ بکنید؛ اما آنها که أعدي عدوّ شما هستند، آن 
کفاري که دست برنمي دارند از دشمني، شما هم با 

آنها دشمن باشید، حواستان جمع باشد.
وی بــا بیــان اینکه آمریکایي هــا قابل اعتماد 
نیستند، بیان داشت: من چند سال قبل که مسئولین 
امور خارجه آمده بودند یک دیداري داشتند، به این 
آقایــان گفتم که وقتي به این آمریکایي ها دســت 
مي دهید حواستان جمع باشــد، انگشت هایتان را 
بشمارید. گفتم اینها به هیچ وجه قابل اعتماد نیستند.

آیت الله جوادی آملی اظهار داشــت: آنها اجازه 
گرفتند از مسئولین اولیه مملکت که با اینها مذاکره 
بکنند و اجازه بود، بدون اذن مگر مي شــود که آدم 
با کشوري رابطه داشته باشد!؟ صریح به اینها گفتم 
وقتي دســت دادید این انگشــتانتان را بشمارید. 
اینها این طور هســتند، چون مــا در کودتاي 28 
مــرداد بدعهدي اینها را دیدیم. در دیدار بعدی که 
مســئولان وزارت خارجه با ما داشتند، گفتیم یک 
دیاثت سیاســي هم اسلام دارد، مواظب باشید. این 
حرف هاي ما بود کــه قبل از اینکه دیگران بگویند 

برجام خطر دارد ما به اینها گفتیم.
استاد درس خارج حوزه خاطرنشان کرد: بنابراین 
وقتي انســان با کفار معامله مي کند، انگشــتش را 
هم مي شــمارد؛ اما اگر خداي ناکرده فریب بخورد 
تقصیر خودش اســت. ولي یک وقت است انسان با 
همه قدرت هایي کــه دارد،  بیگانه خلاف مي کند؛ 
مانند آنچه که بعد از پذیرش قطع نامه، دشــمنان 
در روز روشــن آمدند عملیات مرصاد را راه اندازي 
کردند! یعني با اینکه صدام، بعضی از سران منطقه 
را فرســتاده بود خدمت امــام و آنها تمام تلاش و 
کوشش و اصرارشــان این بود که امام، قطع نامه را 
قبول بکند، بعد از چندین سال که قبول کرد، این 
عملیات مرصاد شــروع شد! گاهي دشمن این جور 
است، اما معنایش این نیست که آدم هیچ رابطه اي 

با هیچ جاي جهان نداشته باشد.

آیتاللهجوادیآملی:
درباره سوءاستفاده دشمن 

از برجام به مسئولان 
هشدار داده بودیم

اهواز - خبرنگار کیهان:
تجمعاعتراضآمیــزکارکنان»گروهملی
صنعتیفولادایران«برایحقوقودســتمزد

عقبافتادهخودبهسیزدهمینروزرسید.
سیزدهمین روز تجمع کارکنان گروه ملی همراه 
با اعضای خانواده شان در مقابل استانداری خوزستان 
نسبت به روزهای گذشته با جمعیت کمتری برگزار شد.
یکــی از کارکنان گروه ملی به خبرنگار ما گفت: 
پارسال هم مدیران گروه ملی صنعتی فولاد ایران دم 
عید همین برنامه را پیاده کردند و با اعتصاب ما حقوق 
و عیدی را پرداخت کردند امســال هم همان اتفاقات 

تکرار شده است.
وی افزود: سه ماه در داخل شرکت اعتصاب داخلی 
کردیم برای اینکه به کار برگردیم یک ماه حقوق دادند 
ولی شرایط تغییری نکرد و در حال حاضر دو ماه حقوق 
و عیدی معوقه داریم. یکی دیگر از تجمع کنندگان بیان 
کرد: دختر دانش آموزم از من 1٠٠٠ تومان پول بخواهد 
نمی توانم به او بدهم. خدا را خوش می آید شب عیدی 

ما را شرمنده زن و بچه مان می کنند.
وی با بیان این که »کار به جایی رسیده است که 
بعضی از کارکنان قصد فروش برخی از قطعات کارخانه 

را داشتند که همکاران مانع شدند.«
رئیس کل دادگســتری خوزستان پیرامون علت 
بازداشت تعدادی از کارگران گروه ملی فولاد ایران به 
رسانه ها گفت: این تجمعات غیرقانونی و بدون مجوز 
اســت؛ نیت کارگران گروه ملی فولاد ایران از تجمع 
رساندن مشکلاتشان به گوش مسئولان بود که اکنون 
این اتفاق رخ داده است و ادامه روند اعتراضی کارگران 
به صلاح نیست و ممکن است مورد سوءاستفاده قرار 
بگیرد. فرهاد افشارنیا افزود: کارکنان و کارگران گروه 
ملی فولاد ایران به خوبی اطلاع دارند که این شرکت 
به نوعی ورشکسته شده و دستگاه های مختلف دولتی، 
بانک ها و بخش خصوصی از این شرکت طلبکار هستند.
وی گفت: بازداشــت کارگران گــروه ملی فولاد 
ایران با دســتور دادســتانی و توسط نیروی انتظامی 

انجام شده است.
کارگــران گروه ملی صنعتی فــولاد ایران از اول 
اســفند ماه ســالجاری هر روز برای دریافت حقوق و 
دســتمزد معوقه خود اقدام به تجمعات اعتراض آمیز 
درمقابل استانداری خوزستان کردند و در مصلای نماز 
جمعه اهواز نیز حاضر شدند تا خواستار پیگیری جدی 

مسئولان برای رفع مشکلات این شرکت شدند.

کارگران»گروهملیصنعتیفولادایران«
درانتظارتدبیرروحانی

نمایندههشترودوچاراویماقدرمجلس:

موضوعافزایشتعدادنمایندگان
دردستورکارمجلسقرارمیگیرد
نمایندههشــترودوچاراویماقدرمجلس
گفت:موضوعافزایشتعدادنمایندگاندردستور

کارمجلسقرارمیگیرد.
به گزارش مهر ســیدحمزه امینی در گفت وگو با 
خبرنگاران در خصوص طرح افزایش تعداد نمایندگان 
مجلس شــورای اســلامی، اظهار داشت: بازنگری در 
تعداد نمایندگان مجلس شورای اسلامی به این موضوع 
بستگی دارد که برای این اقدامات جمعیت یا وضعیت 
جغرافیایی ملاک عمل قرار گیرد. عضو کمیســیون 
اجتماعی مجلس شورای اسلامی بیان کرد: اگر ملاک 
برای افزایش تعداد نمایندگان مجلس شورای اسلامی، 
وسعت جغرافیایی باشد، موافق با این موضوع خواهم بود.
وی افــزود: اگر افزایش تعــداد نمایندگان نیز بر 
اساس جمعیت باشد شــهرهایی که جمعیت بالایی 
دارند بایــد افزایش تعداد نماینــدگان را برای آن ها 
شاهد باشیم و من موافق بازنگری در تعداد نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی هستم. نماینده مردم هشترود 
و چاراویماق در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: 
بر اساس قانون اساســی به ازای هر1٠ سال، 2٠ نفر 
باید به تعداد نمایندگان مجلس شورای اسلامی افزوده 
شود ولی اکنون دو دوره 1٠ ساله است که نماینده ای، 

اضافه نشده است.

مشــاوراجراییمعاونفرهنگیوزیرفرهنگوارشاداسلامیگفت:تمام
کتابفروشیهایکشور،سالآیندهازپرداختمالیاتمعافمیشوند.

همایون امیرزاده در گفت و گو با ایرنا در یزد افزود: به همین منظور، شهرستان ها و بویژه 
شهرهای دور افتاده و کمتر برخوردار می توانند نسبت به دایر کردن کتابفروشی اقدام کنند. 
وی اظهار کرد: برای راه اندازی کتابفروشی های جدید، 2٠٠ میلیارد ریال اعتبار در نظر 
گرفته شده که بخش عمده ای از این اعتبارات در استان های کم برخوردار هزینه می شود. 
مشاور اجرایی معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در ادامه به بخش چاپ 
و نشــر  اشــاره کرد و گفت: راه اندازی سامانه چاپ و نشر در کشور در دست اقدام است 
ضمن آنکه تفویض اختیار بررسی کتاب هم به استان های دارای ظرفیت واگذار می شود. 
وی خاطر نشان کرد: برقراری دولت الکترونیک و ایجاد سامانه های مختلف و حمایت 

از اهل قلم از دیگر برنامه های معاونت فرهنگی وزارت ارشاد است. 
این مســئول، تعداد کتابفروشی های کشور را یکهزار و 5٠٠ باب بیان کرد و افزود: 

تاکنون 12 هزار ناشر، مجوز گرفتند که از این تعداد پنج هزار نفر فعال هستند.

جانشینستادعتباتعالیاتخراسانرضویاعلامکرد

ساخت50درصدصحنحضرتزهرا)س(درنجفاشرف
جانشینســتادعتباتعالیاتخراسانرضویگفت:50درصدازصحن

حضرتزهرا)س(درنجفساختهشدهوآمادهبهرهبرداریاست.
به گزارش فارس از داورزن، محمدحســین غلامی در مراســم معارفه رئیس ستاد 
عتبات عالیات این شهرستان اظهار داشت: در طرح توسعه ستاد بازسازی عتبات عالیات 
کشور، ساخت صحن بزرگ حضرت زهرا)س( در نجف اشرف و صحن حضرت زینب)س( 
در کربــلا درحال اجرا بوده که در طول ســال جاری، نیمی از ســاخت این پروژه ها به 

بهره برداری رسیده است.
وی با تقدیر از کمک های مردمی، ادامه داد: برای ساخت صحن حضرت زینب)س( 
خیــران می توانند با خرید هر متر مربع به مبلغ چهار میلیون تومان به صورت فردی یا 

گروهی اقدام کنند. 
جانشین ستاد عتبات عالیات خراسان رضوی افزود: به دوستداران اهل بیت)ع( که 

توان خرید ساخت صحن را ندارند، تسهیلات بدون سود تعلق می گیرد.
غلامی گفت: این ستاد، امسال سهمیه 57 موکب را ثبت و راه اندازی کرد و توانست 

7٠ هزار نفر را در شبانه روز به مدت 1٠ روز اسکان دهد.

کتابفروشیهاازپرداختمالیات،معافمیشوند


